
 

Bestyrelsesmøde NBK 
 

 

Dagsorden/referat 
21.08.2024 
 

Referent: MTY 
 

 

Mødedeltagere: Lars Rüsz, Anders Andersen, Per Lindgreen, Camilla Meinecke, Thomas Olofsen, Christina 
Pedersen, Mathias Youden 

Afbud: Gitte Frederiksen 

Dagsorden Referat og bilag 
1. Vedr. tøjbestilling    Tøj: forslag til Peter fra Yonex. 

- Alt sendes fra en skæringsdato, og NBK 
står for modtagelse af tøj og uddeling 

- Medlemmer betaler selv fragt og får sendt 
hjem.    

Beslutning:  
Medlemmer bestiller selv og betaler for fragt.  
Bestyrelsen lægger op til at familier bestiller samlet 
ift. fragt. Størrelsesguide er det samme som for 2 
år siden.  
 

2. Formand Status - Kamp program er snart på plads - baner 
skal afbookes. 

- Dialog med fotograf om nye billeder af hal 
og medlemmer  

3. økonomi Status   - Der mangler kr. 40.000 i kontingent og 
32.000 i skiltesponsor, ellers ser det fint 
ud. Vi er i gang med at få nye aftaler på 
plads med eksisterende og nye sponsorer.  

- Vi har budgetteret for mange børn ift. hvad 
der er muligt set ift. niveau.  

- PER: Slå kold vand i blodet, se 
hvordan sæsonen står til efter 
efterårsferien. Vi har pt. Venteliste 
med ca. 25 børn. Og vi skal have 
rykket lidt rundt igen når vi 
nærmer os efterårsferien, så der 
kan blive plads til flere. Men vi 
kommer nok ikke helt i mål ift. 
budgettet. 

- Banerne er tomme og vi ser ind i at 
Wannasport vinder på den front pt.  

- Hvordan kan vi få flere medlemmer / nye 
til de ledige tider.  

- Reklame på facebook?  



- Thomas ser hvad der er 
muligt. For max 2000 kr.  

- Skal vi se ind i et system i 2025 
tilsvarende Wannasport. Med 
løbende booking.    

- Opslag på Facebook om at Café TAPS & 
TUTTEN er åbent:  

- Mandag – torsdag kl. 16:00 – 21:00  
- Fredag lukket 
- Lørdag kl. 09:00 – 15:00 
- Søndag lukket 

 
Udgifter 

-  
 
ANDERS:  
Henrik Ole voksen fjer: 17 tilmeldte, plads til 20. 
Anders rykker 3 mere på fra ventelisten.  
 
Kørselsøkonomi 

- Anders afventer indberetninger ;)  
- Henrik Ole som seniorformand, skal tage 

fat i John og Bendtsen mht. dette, men det 
er først ultimo 2024. 

Steff sender mail til Anders mht. betaling af løn til 
Senior trænere.  

4. Ungdom     
  

Steff:  
Resume:  
Christina og Per havde sørget for sponsor fra Spar 
Nord, så alle unger fik en t-shirt og drikkedunk, og 
betalt frokost og etc. 
Sæson er startet op i sidste uge, med fuldt hold på 
de to begynderhold, hvilket er super godt.  Og Per 
melder at der stadig er venteliste. Der er desværre 
ikke nok spillere på breddeholdet, så det er vi OBS 
på her i starten af sæsonen. Miniton er også startet 
op med fire spillere, så der skal vi have lavet lidt 
reklame for at få flere medlemmer.  
Vi har fået tilmeldt 7 hold til holdturneringen. Et 
rent u11 pigehold, et u13, tre u15 og to u17/19 
hold 
 

5. Miniton  PER:  
- Kun fire tilmeldte  
- Miniton trænere 

- Steff (kun 2 træninger) 
- Maria - Henrys Mor 

- Børneattest 
- Oprettet på Klubmodul  



Rüzs laver opslag til Miniton om at der er plads på 
Facebook.    

  
6. Status på skiltesponsorer  Thomas:  

- I dialog med Amager Sport, Elimar, skrevet 
en lang liste ift. potentielle sponsorer.  

- Faktura skal sendes til Per, ift. SparNord  
- Hvordan kan vi lokke sponsorer til;  

- Banetider og andet ??  
- Budget 32.000, i budget står 20.000 

- Begrundelse: Splittet ud på året. 
- Dim: 1 x 2,4 m.   

7. Opstart af afdelinger  Ungdom: Intet yderligere udover info fra Steff 
 
Motionister: Føler sig negligeret. Største problem 
med søndagstræning, er forskellige niveauer.  Dem 
der kan spille, mangler at dukke op. Thomas: En 
Indikation på at det sejler efter at 
vetaranafeldingen nærmest er ikke eksisterende.  
Senior: Det går rigtig godt, nyt niveau, positive 
tilbagemeldinger på nye trænere.    
 
Ungdomstrænere:  

- Børneattest: Er der styr på denne? 
- Skal hentes af én med MitID 

tilgang.  
- Hentes fremadrettet i Juli inden 

sæsonstart.  
- Rüsz har bolden på denne opgave 

8. Status på Café    Ungdom har brugt cafeen til forplejning til 
træningsdagen. Rigtig god oplevelse og gode 
priser. 

9. Nyt fra formand, SSU, USU og VETU = 
rundsendt på mail inden mødet 

 
Se længere oppe  

10. Evt. 
 

 

Kommende møder: 
 
 

 
- Næste møde er 23.okt. 2024 kl.19  
- Nyt system ift. booking i 2025 med 

løbende booking tilsvarende Wannasport i 
Januar.  

- I forbindelse med budget 2025 skal vi også 
have kigget ind i kontingenter og om der 
skal ske en differencering fremadrettet. 

 
 

 



 


